

C.I.J.

Communiqué no. 53/43
(non-officiel)

Les renseignements suivants émanant du Greffe de la Cour internationale de Justice ont été mis à la disposition de la presse:

Le Ministre des Affaires étrangères du Guatemala a informé par cable le Greffe de la Cour internationale de Justice que son Gouvernement avait nommé, comme agent devant la Cour en l'affaire Nottebohm, M. Victor Salomon Pinto Juarez, Ministre du Guatemala à Berne. M. Juarez sera assisté de M. Carlos Hall Lloreda, comme conseil.

La Haye, le 28 décembre 1953.

I.C.J.

Communiqué no. 53/43
(unofficial)

The following information from the Registry of the International Court of Justice has been communicated to the press:

The Minister for Foreign Affairs of Guatemala has informed the Registry of the International Court of Justice by cable that his Government has appointed M. Victor Salomon Pinto Juarez, Minister of Guatemala at Berne, as its Agent before the Court in the Nottebohm case. M. Juarez will be assisted by M. Carlos Hall Lloreda, as Counsel.

The Hague, December 28th, 1953.
